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Het Raadsjournaal is een tweewekelijks informatiebulletin van de gemeente Buren. Het is bestemd voor burger- en raadsleden. 
Het Raadsjournaal geeft onder andere inhoud aan de actieve informatieplicht van het college van B&W.
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Mogelijke bebording na graafwerk-
zaamheden (zachte berm)
Ten tijde van de uitvoering van de graafwerkzaam-
heden controleren wij als gemeente de aanwezig-
heid van de juiste bebordingen. Het plaatsen van 
dergelijke bebordingen is afhankelijk van de ruimte 
op de weg en in de berm. Nadat de werkzaam-
heden afgerond zijn plaatsen we vooralsnog geen 
bordjes met zachte berm. In de afgelopen regen-
achtige perioden zien we dat we te maken hebben 
met zachte bermen. Dit staat los van de graafwerk-
zaamheden. Het is te kostbaar en moeilijk reali-
seerbaar om dagelijks, afhankelijk van de weersom-
standigheden, 600 km berm te voorzien (plaatsen 
en herplaatsen) van dergelijke bebordingen.

Informatieavond Rijnbrug
De wegen naar de Rijnbrug tussen Rhenen 
(Utrecht) en Kesteren (Gelderland) lopen regel-
matig vast. De provincies Utrecht en Gelderland 
hebben besloten om de brug te verbreden; van 
twee rijstroken naar vier rijstroken. De provincies 
gaan nu de milieueffecten van een verbreding in 
kaart brengen. Het onderzoek vindt plaats in de 

vorm van een zogenaamde Milieueffectrapportage 
(MER). De eerste stap van dit onderzoek is het op-
stellen van een Notitie Reikwijdte en Detailniveau 
(NRD) Hierin staat wat er precies onderzocht gaat 
worden. Van 16 oktober tot en met 26 november 
kan iedereen reageren en een zienswijze indienen 
op de NRD.

Inloopbijeenkomst in het
gemeentehuis
Die NRD is beschikbaar op de website van de 
provincie Utrecht. Op donderdag 31 oktober is 
er een inloopbijeenkomst voor de omgeving in 
het gemeentehuis van Rhenen. Deze vindt plaats 
vanaf 17.00 tot 20.30 uur. Men kan daar informatie 
krijgen over de inhoud van het project – de NRD 

en MER –, het inpassingsplan en over de planning 
op hoofdlijnen. Vanaf november 2019 tot medio 
2020 worden de onderzoeken uitgevoerd. Het ont-
werp-inpassingsplan wordt in de tweede helft van 
2020 verwacht. Het streven is om de nieuwe brug 
voor 2025 klaar te hebben voor gebruik.

https://www.gelderlander.nl/rhenen/verbreding-rijnbrug-gaat-door-gelderland-investeert-42-miljoen-euro~a645bfd8/
https://www.provincie-utrecht.nl/onderwerpen/alle-onderwerpen/n233-rhenen-rijnbrug/
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E-spraak GVVP is gestart

Voor alle inwoners en ondernemers in onze gemeente is op 1 oktober e-spraak GVVP open gezet. Inmiddels zijn er ruim 100 reacties bin-
nen. Via de link kunt u zien wat voor reacties inwoners geven: https://www.e-spraak.nl/Buren/.

Uitstel visie transformatie sociaal domein
Hierbij willen wij u informeren over de 
stand van zaken rondom de strategische op-
gave ‘visie op transformatie van het sociaal 
domein’. Binnen de gemeentelijke organisa-
tie is er een projectgroep gevormd die sinds 
het begin van dit jaar actief bezig is met het 
vormgeven van een notitie ‘integrale visie 
sociaal domein’. Op de bestuurlijke planning 
staat dat deze notitie op 17 december 2019 
wordt behandeld in de raadsvergadering. 
Met de agendacommissie is overeengeko-
men om deze notitie op een later moment 

met u te delen. De notitie zal behandeld 
worden tijdens de raadsvergadering op 3 
maart 2020. 

De ambtelijke organisatie heeft meer tijd 
nodig om de notitie zorgvuldig uit te wer-
ken. In de afgelopen maanden is gebleken, 
dat het vormgeven van een visie op trans-
formatie hand in hand gaat met het reali-
seren van een uitvoeringsplan. Ten aanzien 
van de uitvoerende teams zijn er een aantal 
keuzes te maken, waarbij ook financiële 

overwegingen een rol spelen. Uiteindelijk 
moet de visie realistisch en uitvoerbaar zijn. 

Om dit goed te borgen is besloten om naast 
visievorming, in dezelfde notitie concrete 
keuzes aan u voor te leggen ten aanzien van 
de inrichting, werkwijze en taakstelling van 
de uitvoerende teams. Dit brengt met zich 
mee dat het vormgeven van de notitie meer 
tijd kost dan in eerste instantie werd ver-
wacht. De behandeling van de notitie wordt 
daarom enkele maanden uitgesteld. 

Sluitende aanpak psychische kwetsbaarheid 
In 2016 gaven de ministeries van Volksge-
zondheid, Welzijn en Sport (VWS) en Justitie 
en Veiligheid (JenV) - samen met de VNG 
- alle gemeenten de opdracht om per 1 ok-
tober 2018 te beschikken over een sluitende 
aanpak voor personen met (een risico op) 
verward gedrag. Op het niveau van Gelder-
land-Zuid wordt sindsdien samengewerkt 
door partners op het terrein van zorg en vei-
ligheid, om een zogenoemde sluitende aanpak 

voor mensen met psychische kwetsbaarheid 
te realiseren. Met als doel om problemen 
eerder te signaleren. Dat voorkomt overlast, 
zorgt voor een verbeterde veiligheid en 
minder persoonlijk- en familieleed.

Het projectplan kent twee programmalijnen: 
Aandachtig Aansluiten (vooral gericht op 
het inrichten van de lokale infrastructuur) 
en Spoedig Dichtbij (gericht op een goede 

regionale afspraken, infrastructuur en werk-
wijze). Binnen beide programma’s zijn op 
basis van eenmalige subsidies verschillende 
pilots uitgevoerd. Voor meer informatie over 
de verschillende pilots en de stand van za-
ken op dit moment verwijzen wij u naar de 
bijlage bij dit Raadsjournaal. Daarin kunt u 
meer lezen over de uitgevoerde activiteiten 
en de resultaten die we sinds 2017 hebben 
geboekt.

https://www.e-spraak.nl/Buren/
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Lokale omroep
Op 12 september heeft u per brief een 
verzoek gekregen van het Commissariaat 
voor de Media om een advies uit te brengen 
voor de aanwijzing  van een publieke lokale 
media-instelling.

In het Raadsjournaal van 9 mei informeerden 
wij u, dat zowel Stichting Publieke Omroep 
Buren, Culemborg, Vijfheerenlanden en West 
Betuwe (SPO-BCVW) als Stichting Stadsom-
roep Tiel (SST) een aanvraag hebben inge-
diend bij het Commissariaat om te worden 
aangewezen als publieke lokale media-instel-
ling voor onze gemeente. Op verzoek van het 
Commissariaat hebben beide partijen dit 23 
augustus definitief bevestigd. SST heeft daar-
naast ook voor gemeenten Neder-Betuwe en 
Tiel een aanvraag ingediend.

Procedure
In de brief schetst het Commissariaat hoe 
de adviesprocedure verloopt en aan welke 
criteria een advies moet voldoen. Deze 
bevat voor onze gemeente twee belangrijke 
onderdelen: 

1. Aangezien meerdere partijen een 
aanvraag hebben gedaan om te worden 
aangewezen als onze publieke lokale 
media-instelling, heeft de gemeente 
de wettelijke plicht om beide partijen 
tot samenwerking te bewegen. In juli 
heeft portefeuillehouder Gerdjan Keller 
hiertoe verkennende gesprekken met 
partijen gevoerd. Partijen gaven daar-
in aan welwillend te staan tegenover 
samenwerking, maar dat op korte termijn 
geen sprake kon zijn van een fusie tussen 
beide. Na ontvangst van de definitie-
ve adviesaanvraag, hebben wij partijen 
gevraagd uiterlijk 30 september naar ons 
aan te geven, of en hoe ze die samenwer-
king willen vormgeven. Hierop hebben 
wij van SPO-BCVW wel en van SST geen 
reactie ontvangen.

2. Aangezien er meerdere aanvragen zijn 
voor meerdere gemeenten, vraagt het 
Commissariaat gemeenten Tiel, Ne-
der-Betuwe en Buren een gezamenlijk 
advies te geven. 

Voor het vervolg van de procedure betekent 
bovenstaande het volgende:
• Aangezien wij van SST geen samenwer-

kingsvoorstel hebben ontvangen, gaat het 
college een voorstel voorbereiden voor uw 
raad om het commissariaat te adviseren 
voor ofwel SPO-BVCW ofwel SST als pu-
blieke lokale media-instelling. Dit doen we 
aan de hand van nader te stellen criteria. 
Dit naast de wettelijke criteria waar aan-
vragers aan moeten voldoen. De centrale 
vragen daarbij zijn: In welke van de twee 
omroepen herkennen onze inwoners zich 
het meest?; Welke van de omroepen is het 
best in staat het nieuws uit onze gemeente 
te brengen?; en Zijn omroepen in staat de 
betreffende gemeenten gezamenlijk en in 
totaliteit te bedienen?

• Voor SST doen we dat gezamenlijk met 
gemeenten Tiel en Neder-Betuwe.

Het Commissariaat vraagt uw raad om hen 
uiterlijk 13 januari 2020 van advies te voor-
zien. Wij streven ernaar u hiervoor tijdig een 
voorstel voor te leggen. 

Intentieovereenkomst voor
verduurzamen leefomgeving
Woensdag 9 oktober tekenden demissi-
onair wethouder Gerdjan Keller namens 
de gemeente Buren en OFN I Innovatie 
voor Onderweg een intentieovereenkomst. 
Daarin spreken partijen de intentie uit om 
samen te werken bij het verduurzamen van 
de woon- en leefomgeving. OFN zal nieuwe 
producten, diensten en ontwikkelingen in de 
praktijk testen in de gemeente Buren. Na 
het tekenen van de intentieovereenkomst 
zal ook daadwerkelijk de eerste innovatie in 
de praktijk worden ingezet. 

Hierbij wordt gewerkt aan de inzet van afval 
als grondstof, de inzet van duurzaam circu-
laire producten die na de levensduur kunnen 
worden hergebruikt en het inzetten van 
moderne smart-technologie om bij beheer 
en onderhoud het aantal vervoersbewe-
gingen - en daarmee de uitstoot van CO2 
en fijnstof -terug te dringen. Als gemeente 
hebben wij ons verbonden aan landelijke en 
regionale afspraken om de hoeveelheid CO2 
de komende decennia fors terug te brengen. 

Daarbij willen we zelf het goede voorbeeld 
geven. Zoals in dit geval bij de materialen die 
we inzetten en toepassen in de openbare 
ruimte.

Circulair verkeersbord
De eerste innovatie die wordt getest is 
een zogenaamd biobased Resysta verkeers-

bord. Deze is gemaakt van rijstvlies (60%), 
steenzout (22%) en minerale olie (18%). Uit 
een onafhankelijk onderzoek van Ingenieurs-
bureau Sweco blijkt dat biobased materialen 
substantieel duurzamer zijn dan traditionele 
materialen zoals aluminium. Het grootste 
deel van het huidige areaal verkeersbor-
den van de overheid is geproduceerd van 
aluminium. Resysta, hout, en biobased PE/
PP kunststoffen zijn circulair en kunnen op 
productniveau gerecycled worden. Resysta 
heeft als bijkomend voordeel dat het mede 
gemaakt is van restmaterialen (rijstvlies). 

Het landgebruik en de ecologie wordt 
hiermee niet extra belast. Doordat het 
bord 100% kan worden hergebruikt kan 
na beschadiging en/of einde levensduur het 
materiaal volledig worden ingezet voor een 
nieuw verkeersbord. 

Buren is de eerste gemeente in Nederland 
die een praktijkproef aangaat met deze 
biobased verkeersborden.

Dit is een vervolg op het Raadsjournaal
van 9 mei 2019
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Onderzoek naar de winning van aardwarmte
Tussen eind oktober en medio december 
vindt er een seismisch onderzoek plaats in 
delen van onze gemeente. Het doel van dit 
onderzoek is om meer kennis te verzamelen 
over de ondergrond. Het is de start van een 
nationaal onderzoek, de zogenaamde Seis-
mische Campagne Aardwarmte Nederland 
(SCAN) om te verkennen waar aardwarm-
tewinning in Nederland mogelijk is.
 
Waarom dit onderzoek?
In Nederland gebruiken we nu nog vooral 
aardgas om huizen en kantoren te verwar-
men en ook voor bepaalde industrie. De 
Nederlandse overheid wil de warmtevraag 
verduurzamen. Aardwarmte kan daar aan 
bijdragen. 

In (diepere) aardlagen zit van nature warm 
water. Hoe dieper, hoe warmer. Dit is een 
natuurlijke energiebron die kan worden 
gebruikt. In de Seismische Campagne 
Aardwarmte Nederland (SCAN) wordt het 
potentieel van aardwarmte als onderdeel 
van de energietransitie onderzocht. Het 
winnen van aardwarmte vormt geen onder-
deel van SCAN. SCAN zorgt voor meer 
kennis en informatie over de ondergrond 
voor aardwarmte. Dit gebeurt onder meer 
via seismisch onderzoek. 

Waar vindt onderzoek plaats?
In bepaalde delen van Nederland is al veel 
kennis over de ondergrond beschikbaar. 
Voor de delen waar dat nog niet zo is, 
wordt nu de ondergrond onderzocht. De 
start hiervan was dit jaar in het gebied 
tussen Utrecht en Almere. Het vervolg van 
het onderzoek start in september 2019 
in Midden-Nederland tussen Nijmegen en 
Haarlem. 

Het seismisch onderzoek gebeurt in een 
zo recht mogelijke lijn. Deze wordt vooraf 
bepaald in overleg met de gemeente en 
grondeigenaren of grondgebruikers. Bij 
de bepaling van de locatie wordt rekening 
gehouden met de natuur, veiligheid, waterwin-
gebieden, bebouwing en kabels en leidingen 
onder de grond. Op www.scanaardwarmte.nl 
(onder geplande werkzaamheden) staat de 
laatste stand van zaken waar de werkzaam-
heden plaatsvinden in deze gemeente. 

Wat merken inwoners ervan?
Om kennis over de ondergrond te verza-
melen wordt seismisch onderzoek gedaan. 
Dit betekent dat geluidsgolven de bodem 
in worden gestuurd. Deze weerkaatsen op 
de verschillende lagen in de ondergrond als 
een soort echo. De weerkaatsingen worden 
vervolgens opgevangen door zogenaamde 
geofoons (grondmicrofoon) aan de opper-
vlakte en geregistreerd. 

Er zijn verschillende manieren om seismisch 
onderzoek te doen. In dit gebied wordt al-
leen de methode ‘schotgatseismiek’ gebruikt. 
In een zo recht mogelijke lijn worden om 
de 40 tot 100 meter gaten gemaakt in de 

bodem met een diameter van 8 centimeter 
en maximaal 40 meter diep. In deze gaten 
wordt een kleine lading springstof gedaan. 
Het gat wordt helemaal afgedicht met klei, 
waarna de springstof wordt ontstoken. Als 
u dichtbij de bron zou staan, zou u hiervan 
een doffe plof kunnen horen en mogelijk 
een lichte trilling kunnen ervaren (alsof een 
vrachtwagen voorbijrijdt). Dit is de meest 
gebruikte methode en meest geschikt in dit 
gebied. In een ander gebied is deze metho-
de ook gebruikt en hier is geen schade of 
overlast gemeld. 
Meer informatie over deze methode is 
te vinden onder www.scanaardwarmte.nl 
(seismisch onderzoek). In dit filmpje kunt u 
zien hoe seismisch onderzoek in zijn werk 
gaat. In de Gelderlander van 8 oktober heb-
ben hierover ook twee heel verhelderende 
artikelen gestaan.

De werkzaamheden voor het seismisch on-
derzoek vinden gedeeltelijk in de avonduren, 
tussen 19 en maximaal 23 uur, plaats. Er zijn 
geen werkzaamheden op zondag. Om een 
goede meting te kunnen doen is het nodig 
dat er zo min mogelijk omgevingsgeluid is, 
daarom zijn tijden gekozen waarop dit zo 
minimaal mogelijk is.

Hoe informeren we inwoners?
De bewoners en bedrijven in de directe 
omgeving waar werkzaamheden plaats-
vinden, ontvangen twee weken voor de 
werkzaamheden starten een brief aan huis. 
Verder informeren we inwoners via onze 
gebruikelijke kanalen: het gemeentenieuws in 
Stad Buren, de website, Facebook en Twitter. 
Ook de bewonersverenigingen in de kernen 
die langs de onderzoekslijn liggen, worden 
geïnformeerd.

http://www.scanaardwarmte.nl
http://www.scanaardwarmte.nl
https://youtu.be/Vn1XYrumGDQ

